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 رشد ۲۵ درصدی جابه جایی مسافر 
در ۹ ماهه سال ۱۴۰۱ 

بررسی عملکرد ۹ ماهه حمل و نقل 
جاده ای از رشد در جابه جایی مسافر، 
حمل بار و ترانزیت خبر می دهد تا 
آنجا که در این مدت تعداد مسافران 
جا به جا شده رشدی ۲۵ درصدی را 

تجربه کرده است. 
با بررســی روند ۱۰ ساله جابجایی مسافر 
مشخص می شــود که بیشــترین میزان 

جابجایی مسافر در ۹ ماهه سال ۱۳۹۱ و به میزان ۱۷۰ میلیون نفر ثبت شده است.
بر اساس آمار اعلام شده از سوی معاونت برنامه ریزی و مدیریت منابع وزارت راه و شهرسازی، 
تعداد مسافر جابه جا شده )با صورت وضعیت( در ۹ ماهه سال جاری ۹۵ میلیون نفر است که در 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته )۷۶ میلیون نفر( ۲۵ درصد افزایش داشته است.همچنین 
میزان بار حمل شده )با بارنامه( در بخش جاده ای در ۹ ماهه سال جاری ۳۸۲ میلیون تن است که 
در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته )۳۷۴ میلیون تن( ۲ درصد افزایش داشته است.بدین ترتیب 
با بررسی روند ۱۰ ساله حمل بار مشخص می گرددکه بیشترین حمل بار در ۹ ماهه سال ۱۴۰۰ 
و به میزان ۳۷۴ میلیون تن ثبت شده است که همانگونه که اشاره شد مقایسه عملکرد ۹ ماهه 

سال جاری با مدت مشابه سال ۱۴۰۰، افزایش ۲ درصدی را نشان می دهد.
بر اساس آمار اعلام شده از سوی معاونت برنامه ریزی و مدیریت منابع وزارت راه و شهرسازی 
نیز میزان ترانزیت توسط بخش جاده ای در ۹ ماهه سال جاری ۷ میلیون تن است که در مقایسه 
با مدت مشابه سال گذشته )۶.۷ میلیون تن( ۴ درصد افزایش داشته است. همچنین با بررسی 
روند ۱۰ ساله ترانزیت مشخص می شودکه بیشترین میزان ترانزیت در ۹ ماهه سال ۱۳۹۳ و به 

میزان ۹.۲ میلیون تن ثبت شده است.

افزایش عوارض صادرات سیب زمینی 
بر اساس بخشنامه دفتر صادرات 
گمرک ایران بــه گمرکات اجرایی 
سراسر کشــور، عوارض صادراتی 
ســیب زمینی از ۱۲ درصد به ۷۰ 
درصد ارزش پایه صادراتی افزایش 

یافت.
در متن این بخشــنامه آمده است: » پیرو 
بخشنامه شماره بیستم آذرماه ۱۴۰۱ موضوع 

عوارض صادرات سیب زمینی، پیاز دفتر مقررات صادرات و واردات سازمان توسعه تجارت ایران 
منضم به نامه  شماره ۸۴۵۰۶/۵۰۰/۱۴۰۱ مورخ ۱۷ دی ماه ۱۴۰۱ معاون توسعه بازرگانی وزارت 
جهادکشاورزی در خصوص افزایش اخذ عوارض صادراتی سیب زمینی از ۱۲درصد به ۷۰ درصد 
ارزش پایه صادراتی و با تایید سیستمی توسط نماینده وزارت جهاد کشاورزی در سامانه جامع 
امور گمرکی مطابق با مفاد نامه های مذکور و رعایت سایر قوانین و مقررات از تاریخ ۲۴ دی ماه 
۱۴۰۱ تا پایان سال جاری ارسال می گردد.ضمنا اخذ عوارض ۰.۵درصد موضوع جز«و« تبصره 

۸ قانون بودجه کل کشور سال ۱۴۰۱ نیز  الزامی است.

زنجیره کامل تخم مرغ به بخش خصوصی واگذار شد
مدیرعامل اتحادیه مرکزی مرغداران 
حوزه  در  برنامه ریزی  گفت:  میهن 
مرغ تخم گذار، توزیع، تنظیم بازار، 
مدیریت صادرات و واردات تمامی 
محصــولات طیور تخم گــذار به 
اتحادیه مرکــزی مرغداران میهن 

واگذار شده است. 
»محمد مــرادی« افزود: طی ســالهای 

متمادی واگذاری و تصدی گری امور اجرایی به بخش خصوصی مورد بحث و بررســی بوده، 
درحالی که براساس ماده ۶ قانون افزایش بهره وری و در راستای اصل ۴۴ قانون اساسی باید این 

مهم به اتحادیه ها واگذار می شد و تصدی گری دولت در این زمینه کاهش می یافت.
مدیرعامل اتحادیه مرکزی مرغداران میهن با بیان این که در گذشته واگذاری ها به صورت 
پراکنده و مقطعی انجام می شــد، با اشاره به تاکید دولت سیزدهم و وزارت جهاد کشاورزی بر 
واگذاری امور به تشکل ها اظهارداشت: سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران نیز به عنوان هرم 

تشکل ها این مهم را در دستور کار قرار داده است.
وی با اشاره بر بلوغ نسبی تشکل ها برای واگذاری امور، تصریح کرد: اتحادیه مرکزی مرغداران 
میهن به عنوان اولین تشکل این مهم را برعهده گرفته است.مرادی گفت: واگذاری زنجیره کامل 
تخم مرغ از برنامه ریزی در حوزه تخمگذار، توزیع، تنظیم بازار، مدیریت صادرات و واردات و کلیه 

محصولات طیور تخمگذار به این اتحادیه واگذار شده است.
مدیرعامل اتحادیه مرکزی مرغداران میهن با اشاره به این که بخش خصوصی می تواند موفق تر 
نسبت به بخش دولتی در این حوزه عمل کند، گفت: نتایج واگذاری در درازمدت با توجه به روند 
تولید ۲۲ ماهه در این حوزه خود را نشان خواهد داد و امید می رود که نوسان در حاشیه مصرف 

را شاهد نباشیم.

اخبار کوتاه 

در جریان دیدار رییس ســازمان توسعه تجارت 
و وزیر تجارت اوراســیا، متن سند مذاکرات برای 
آزادسازی تجارت میان دو طرف نهایی شد و چند 

ماه تا اجرایی شدن آن باقی مانده است. 
علیرضا پیمان پاک - رییس سازمان توسعه تجارت - با بیان 
اینکه مذاکرات تجارت آزاد با اوراسیا نهایی شد. همچنین متن 
سند مذاکرات هم نهایی شده است، اظهار کرد: طبق موافقت نامه 
صورت گرفته، تقریبا حدود ۱۰ درصد کالاها در لاین قرمز بوده 
و ۹۰ درصد از کالاها در توافق نامه منعقد شده با اتحادیه اوراسیا، 
جزو کالاهایی است که وارد لیست سبز شده و تعرفه آنها صفر 
می شــود.رئیس سازمان توسعه تجارت ایران اضافه کرد: یک 
تعداد کالاها در خصوص تعیین ســهمیه که عموما مرتبط به 
حوزه کشــاورزی است، در مرحله آخر مورد مذاکره قرار گرفته 
و تا یک ماه آینده مذاکرات و اسناد برای تصویب در دولت ها و 

مجالس نهایی می شود.
وی همچنین خاطرنشان کرد: همانطور که قول داده بودیم، تا 
اواسط سال ۱۴۰۲ این موافقت نامه عملیاتی می شود و در افزایش 
تجارت ایران و اتحادیه اوراسیا که متشکل از ۵ کشور روسیه، 
بلاروس، قزاقستان، ارمنستان و قرقیزستان است، اثرگذار خواهد 

بود.پیمان پاک در ادامه افزود: همکاران سازمان توسعه تجارت به 
همراه همکاران و مسئولان در وزارت صمت، وزارت کشاورزی، 
حوزه معاونت حقوقی ریاست جمهوری و وزارت امور خارجه، در 
دو سال و نیم گذشته، بیش از ۳۰ دور مذاکره با نمایندگان پنج 
کشور عضو اتحادیه اوراسیا داشتند و خداراشکر در این دور در 
ایران به توافق نهایی رسیدیم که برای امضای وزرا و تصویب 
در دولت ها پاراف می شود.وی با بیان اینکه اقدامات مختلفی 
در حوزه توسعه بازار صورت گرفته، ابراز امیدواری کرد که این 
موافقت نامه بر جهش مبادلات تجاری ایران با کشورهای عضو 
اتحادیه اوراسیا اثرگذار باشد.رئیس سازمان توسعه تجارت ایران 
با تاکید بر اینکه طبق مطالعات صورت گرفته و تجربیات بدست 
آمده از سه ســال موافقت نامه ترجیحی در تعداد محدودی از 
کالاها، اثر مثبتی در توسعه تجارت داشته است، تصریح کرد:  
این موافقت نامه می تواند منجر به آن شود که جهش جدی و 
افزایش تعاملات تجاری در تجارت مان با این کشورها داشته 
باشــیم، زیرا عمده اقتصاد این کشورها، یک اقتصاد مکمل با 
اقتصاد جمهوری اســلامی ایران است.وی صحبت هایش را 
اینگونه ادامه داد: کالاهایی که در ایران در حوزه های کشاورزی، 
صنعتی و محصولات عمومی تولید می شود، عموما مورد نیاز 

کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا بوده و نهاده های کشاورزی، 
مواد اولیه معدنی و محصولات مختلفی که در این کشــورها 
تولید می شود، مورد نیاز کشورمان است.پیمان پاک همچنین 

گفت: طبق برآورد مراکز مطالعاتی و پژوهشــی داشته و آثار و 
بازخوردهای طی سه سال گذشته از آزمایش و عملیات محدود 
در موافقت نامه ترجیجی داشــتیم، نقش ویژه ای در افزایش 

صادرات به اتحادیه اوراسیا و تامین مواد اولیه مان ایفا خواهد کرد.
بر اساس اعلام سازمان توسعه تجارت، در ادامه این نشست، 
»آندری اسلپنو« وزیر تجارت اوراسیا با ابراز خوشحالی از حضور 
در این نشست، گفت: روسیه برای همکاری با جمهوری اسلامی 
ایران اهمیت بالایی برخوردار است و ایران یک شریک نزدیک 
و مهم برای روسیه محسوب می شــود.وی با اشاره به اینکه 
براساس موافقت نامه اوراسیا، در زمینه بازرگانی و زمینه های با 
ایران همکاری می کنیم، اظهار کرد: در ابتدا موافقت نامه موقت 
با ایران امضا شــد و امروز شاهد گســترش این موافقت نامه 
و کاربردی شــدن آن به صورت اکتیو و فعال هســتیم.وزیر 
بازرگانی اتحادیه اوراسیا اضافه کرد: باتوجه به پاندمی کوید ۱۹، 
مبادلات تجاری مان با ایران بسیار گسترش پیدا کرد و با وجود 
مشکلات و محدودیت های دیگر، در یکسال اخیر ۲۰ درصد 
افزایش مبادلات تجاری با ایران داشتیم.وی با تاکید بر اینکه 
وقتی مشارکت و همکاری این اتحادیه با ایران در چنین شرایط 
سخت، بحرانی تا این میزان افزایش پیدا کرده است، مطمئن 
است این افزایش تداوم پیدا خواهد کرد، یادآور شد: امروز در چند 
نکته کلیدی با طرف ایرانی به توافق رسیدیم و سایر مسائل را به 

مرور مورد بررسی قرار خواهیم داد.

سند تجارت آزاد ایران و اوراسیا نهایی شد

اینفوگراف

 مذاکرات ساخت راه آهن رشت - آستارا 
با روسیه به مرحله پیشنهادات کتبی رسید

 رونمایی از هواپیمای مسافربری 
نوآورانه ناسا و بوئینگ

معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: به دنبال جلسات 
کارشناسی، توافقاتی در سطوح بالا بین تهران و مسکو 
انجام و پیشنهادات کتبی طرفین تبادل شد و با توجه به 
تمایل روسیه برای این همکاری امیدوارم تا پایان سال 
جاری به یک توافق اجرایی برای ساخت راه آهن رشت 

- آستارا دست یابیم. 
»خیراله خادمی« در حاشیه نشســت های بازدید هیات روسی از 
احداث راه آهن رشت- آستارا، این خط ریلی را یک انقلاب در ترانزیت 
بین المللی و منطقه ای اعلام  کرد و افزود: با تکمیل شدن این بخش 
از کریدور ریلی شــمال - جنوب، تحولی در حوزه تبادل کالا و بار 
در قسمت شرق و غرب صورت می گیرد و می تواند مسیری جذاب، 
اقتصادی و با امنیت کامل برای جا به جایی بار نسبت به مسیر موجود 

باشد.
وی با اشاره به مذاکرات متعدد با روسیه برای این همکاری اظهار 
داشت: به دنبال جلسات کارشناسی طی روز چهارشنبه، توافقاتی در 
سطوح بالا میان دو کشور صورت گرفت، پیشنهادات کتبی طرفین 
تبادل شد و با توجه به تمایل روسیه برای این همکاری امیدوارم تا 
پایان سالجاری به یک توافق اجرایی دست پیدا کنیم.معاون وزیر راه و 
شهرسازی همچنین از شروع مقدمات تامین مالی پروژه با استفاده از 
منابع داخلی خبر داد و افزود: در حال حاضر توافقاتی با سازمان برنامه و 
بودجه کشور و سایر روش های تامین مالی پروژه برای تملک اراضی 
مسیر صورت گرفته است که در صورت تخصیص این اعتبار امیدواریم 

بخشی از هزینه های تملک اراضی تا پایان سال تامین شود.
خادمی اعتبار مورد نیاز برای احداث این مسیر ریلی را ۲۰ هزار میلیارد 

تومان اعلام کرد و گفت: در صورت تکمیل مسیر طی ۳ سال این رقم 
معاول ۲۵ تا ۳۰ هزار میلیارد تومان به ارزش روز برآورد می شود که 
۱۷ هزار میلیارد تومان هزینه اجرا و ۳ هزار میلیارد تومان برای ارزیابی 

اراضی مورد نیاز است.
معاون وزیر راه و شهرسازی طول محور ریلی رشت - آستارا را ۱۶۴ 
کیلومتر اعلام و ذکر کرد: هم اکنون عملیات اجرایی ۱۲ کیلومتر از 
سمت آستارا و ۱۰ کیلومتر از سمت رشت آغاز شده است و در صورت 
تامین بخشی از اعتبار تا پیش از پایان سال امیدواریم بخش های دیگر 

پروژه نیز فعال شود.
مدیرعامل شرکت ســاخت و توسعه در خصوص عملیات اجرایی 
راه آهن رشت - کاسپین به عنوان بخش اول تکمیل کریدور ریلی 
شــمال- جنوب گفت: عملیات اجرایی در این بخش از پروژه نیز در 
حال انجام است، ۱۵ کیلومتر از مسیر ریلگذاری صورت گرفته است و 
با توجه به مصوبات سفر رییس جمهور به استان گیلان و تخصیص 
بخشی از این اعتبارات امیدواریم تا بهار سال آینده این محور ریلی 
تکمیل شود.خادمی تامین مصالح رودخانه ای در این محور را یکی 
از مشکلات اجرایی طرح اعلام کرد و گفت: با نشست های اخیر با 
استاندار و سایر مقامات به زودی تامین مصالح رودخانه ای مرغوب که 

برای اجرا مورد نیاز است تامین می شود.
روز چهارشنبه دستیار ویژه رییس جمهور روسیه و هیات همراه از 
راه آهن رشــت - آستارا، رشــت - کاسپین و بارانداز راه آهن آستارا 
بازدید کردند و با ارایه پیشنهادات برای همکاری در احداث راه آهن 
رشت - آستارا و یک برنامه کلان ترانزیتی تمایل خود را همکاری 

اعلام کردند.

مفهوم جدید هواپیمای مسافربری ناسا و بوئینگ، 
با کاهش اصطکاک حین پرواز، انتشــار گازهای 
گلخانه ای را ۳۰ درصد کاهش می دهد. ناســا با 
بوئینگ برای توســعه فناوری پروازهای تجاری 

سبزتر همکاری کرده است.
بر اساس بیانیه ناسا، این دو ســازمان روی پروژه »نمایش 
دهنده پرواز پایدار« با هم کار خواهند کرد که هدف آن ساخت، 
آزمایش و پرواز یک هواپیمای مسافربری باریک پیکر جدید تا 
پایان دهه حاضر است که انتشار گازهای گلخانه ای را کاهش 
دهد. ناسا تاریخ تقریبی سال ۲۰۲۸ را برای اولین پرواز آزمایشی 
Transonic Truss-« این هواپیمای جدید موسوم به

Braced Wing« تعیین کرده است.
ناسا در بلندمدت در نظر دارد که این هواپیما تقریباً ۵۰ درصد از 
بازار تجاری هواپیماهای باریک پیکر متوسط را در اختیار بگیرد.

این هواپیما دارای بال های بلند و نازک اســت که توســط 
پایه هــای مورب که بال ها را به بدنه متصل می کنند، تثبیت 
می شــوند. این طراحی، کشــش و اصطکاک کمتری ایجاد 

می کند، به این معنی که سوخت کمتری نیز می سوزاند.
ناسا و بوئینگ معتقدند طراحی جدید آنها می تواند مصرف 
سوخت و انتشار گازهای گلخانه ای را تا ۳۰ درصد کاهش دهد.

ناسا می گوید این مفهوم همچنین سایر فناوری های سبز را 
در تلاش ناسا برای کمک به صنعت هوانوردی در رسیدن به 
هدف خود برای رسیدن به انتشار خالص کربن تا سال ۲۰۵۰ 

در خود گنجانده است.
دلیل اینکه ناســا و بوئینگ تصمیم گرفتنــد بر روی یک 
هواپیمای باریک پیکر و کاهش انتشار گازهای گلخانه ای کار 
کنند تا حدی به این واقعیت مربوط می شود که طبق گفته ناسا، 
هواپیماهای باریک پیکر تقریباً نیمی از انتشار گازهای گلخانه ای 
در سراسر جهان را موجب می شــوند و خطوط هوایی برای 
حمل و نقل کوتاه و متوســط به شدت به این نوع هواپیماها 

متکی هستند.این بدان معنا نیست که هواپیماهای پایدار بزرگتر 
آزمایش نمی شوند. به عنوان مثال، شرکت ایرباس اخیراً یکی از 
هواپیماهای بزرگ A۳۸۰ خود را با سوخت ۱۰۰ درصد پایدار 

به پرواز درآورد.
با این حال، شــایان ذکر است که هر دو هواپیمای ایرباس 
A۳۸۰ و بوئینــگ ۷۴۷ که هواپیماهــای بزرگ و دو طبقه 
هستند، دیگر به دلیل تقاضای کمتر و هزینه های عملیاتی بالا 
تولید نمی شوند.شرکت بوئینگ تخمین می زند که تقاضا برای 
هواپیماهای باریک پیکر جدید بین سال های ۲۰۳۵ تا ۲۰۵۰ تا 

۴۰ هزار هواپیما افزایش خواهد یافت.
در بیانیه ناسا، بیل نلســون مدیر ناسا به کمک این آژانس 
فضایی به سفرهای هوایی ایمن تر و پاک تر طی سال های آتی 
اشــاره می کند. در چند سال گذشته، ناسا به سختی کار کرده 
اســت تا تخصص خود را به فناوری های سفر هوایی سبزتر 
 ۵۷-X بیاورد که یک نمونه آن هواپیمای الکتریکی آزمایشی

Maxwell است.
نلسون گفت: از ابتدا، ناسا هنگام پرواز همراه شما بوده است. 
ناسا جرأت کرده است دورتر، سریع تر و بالاتر برود و با انجام این 
کار، هوانوردی را پایدارتر و قابل اعتمادتر کرده اســت. این در 

DNA ما وجود دارد.
وی افزود: هدف ما این است که همکاری ناسا با بوئینگ برای 
تولید و آزمایش یک نمونه اولیه در مقیاس کامل، به ساخت 
هواپیماهای تجاری در آینده کمک کند که مصرف سوخت 
کمتر و مزایایی برای محیط زیست، صنعت هوانوردی تجاری 
و مســافران در سراسر جهان داشته باشند و اگر موفق شویم، 
می توانیم این فناوری ها را در هواپیماهایی ببینیم که مردم در 

دهه ۲۰۳۰ با آنها به آسمان خواهند رفت.
در نهایت، کاهش ۳۰ درصدی انتشار گازهای گلخانه ای که 
 Transonic Truss-Braced Wing با مفهــوم
صورت خواهد پذیرفت، یک گام در سفر صنعت هوانوردی به 

سمت انتشار خالص کربن صفر خواهد بود.
طرح هــا و فناوری های دیگر آمار کاهش انتشــار گازهای 
گلخانه ای بلندپروازانه تری ارائه می دهند، اما ناسا قصد دارد این 
هواپیما را زودتر از باقی پروژه های مشابه وارد بازار کند. با این 
حال، ناسا تاکید می کند که این یک فناوری آزمایشی و پرخطر 
است که قبل از اینکه مسافران بتوانند از آن بهره مند شوند، باید 

یک فرآیند اعتبارسنجی طولانی را طی کند.
ناســا اعلام کرده اســت که برای این پروژه از طرف خود 
۴۲۵ میلیون دلار در نظر گرفته و شرکت بوئینگ و شرکای آن 

نیز ۷۲۵ میلیون دلار برای آن هزینه خواهند کرد.

مهار نقدینگی و حفظ سرمایه مردم با فروش متری مسکن در بورس
رئیس شورای عالی استان ها عنوان کرد:

رئیس شورای عالی استان ها درباره مزایای طرح فروش متری 
مسکن در بورس توسط شهرداری تهران، گفت: طرح فروش 
متری مسکن سبب مهار و هدایت نقدینگی ها و حفظ سرمایه 

مردم خواهد شد. 
پرویز ســروری درباره طرح فروش متری مسکن در بورس توسط شهرداری 
تهران، گفت: طرح فروش متری مسکن سبب مهار و هدایت نقدینگی خواهد 
شد. برخی از مردم توانایی سرمایه گذاری دارند و همچنین علاقه مند هستند تا 
در بخش هایی مشارکت کنند که ارزش پول شان حفظ  شود، اما در بخش هایی 

سرمایه گذاری می کنند که برای کشور تولید هزینه می کند.

وی ادامه داد: نقدینگی به صورت انفجاری مشکل ایجاد می کند؛ اما اگر این 
سرمایه مدیریت شود و در بخش ساخت مسکن مورد استفاده قرار بگیرد، فردی 

که سرمایه گذاری کرده است سود خواهد برد.
نایب رییس شورای شهر تهران همچنین با اشاره به جزئیات این طرح افزود: 
باید مشخص شود که اگر شخصی می تواند متراژ مشخصی را خریداری کند، 
بتواند بهره برداری داشته باشد و در غیر این صورت سود حاصل از مشارکت در 

این طرح، به آنها پرداخت شود. البته این ایده ها باید مدل سازی و بررسی شود.
رییس شورای عالی استانها با تاکید بر اینکه طرح فروش متری مسکن به مهار و 
هدایت نقدینگی کمک می کند، گفت: شهروندان از اینکه سرمایه خود را در جایی 

مطمئن گذاشته اند، سود خواهند برد. با سرمایه گذاری و شروع سازندگی، شهر 
به حرکت در می آید و پیشرفت می کند. در همین راستا شهرداری نیز می تواند 

خدمات بهتر و بیشتری ارائه کند.
سروری درباره مزایای طرح فروش متری مسکن برای پایتخت تاکید کرد: طرح 
فروش متری مسکن اگر به خوبی مدیریت شود می تواند منجر به رضایتمندی 

شهر، شهروندان و کشور شود. همچنین به دولت هم کمک می شود.
وی افزود: مهم ترین وعده دولت به مردم مسئله مسکن است. هر مقدار در این 
موضوع سرمایه گذاری شود می تواند به طرح و وعده دولت کمک کند. در همین 

راستا فروش متری مسکن طرح موفقی خواهد بود.

تشکیل کمیته علمی ستاد مردمی 
»کاشت یک میلیارد درخت« 

کرد:  اعلام  وزارت جهاد کشــاورزی 
کمیته علمی ستاد مردمی کاشت یک 
با اجماع آرای استادان  میلیارد درخت 
دانشــگاه های منابع طبیعی و بخش 
تحقیقات در نشســتی با حضور وزیر 

جهاد کشاورزی تشکیل شد.
با پیشــنهاد سیدجواد ســاداتی نژاد وزیر جهاد 
کشاورزی، علی علیزاده رییس موسسه تحقیقات 
جنگل ها و مراتع کشور به عنوان دبیر کمیته علمی 

ستاد مردمی کاشت یک میلیارد درخت انتخاب و مقرر شد دبیرخانه این کمیته علمی نیز تشکیل شود.
ساداتی نژاد تشکیل کمیته علمی برای بهره گیری از علم و دانش استادان دانشگاه و بخش تحقیقات 
به منظور همراهی در اجرا و نظارت بر این طرح را ضروری خواند و گفت: باید فعالیت بیشتری در زمینه 
کاهش تولید کربن و افزایش ترسیب و ذخیره کربن انجام دهیم تا بتوانیم در آینده پاسخ و عملکرد مناسبی 

برای داخل کشور و دنیا داشته باشیم
وزیر جهاد کشاورزی افزود: مهمترین راهکار برای ترسیب کربن، درختکاری و جنگل کاری است ضمن 
آن که مزایای زیادی از این اقدام عاید کشور می شود.وی کاشت یک میلیارد درخت را کف اقدامات در 
راستای ترسیب کربن و حفاظت از آب، خاک و هوای کشور عنوان کرد و اظهارداشت: کشور های دنیا 
و کشور های همسایه برنامه ریزی های بزرگ و راهبردی در زمینه کاشت درخت انجام داده اند بنابراین ما 
باید تلاش کنیم با برنامه ریزی درست و با استفاده از ظرفیت های مردمی، صنایع و دستگاه های مختلف از 

جمله شهرداری ها، طرح کاشت یک میلیارد درخت را ظرف چهار سال انجام دهیم.
ساداتی نژاد با بیان اینکه استفاده از ظرفیت های مردمی موجب می شود در اجرای این طرح، موفق عمل 
کنیم گفت: در فاز نخست و با توجه به ظرفیت های موجود، نهالستان ها و حمایت های مردمی، کاشت 

یک میلیارد درخت لحاظ شده است.
وی با تاکید براینکه این طرح متناسب با شرایط، بستر اقلیمی و مکان یابی باید درست انجام شود افزود: در 

این طرح، صیانت از جنگل های موجود، بذرکاری و سایر موارد به عنوان زیرپروژه مطرح است.

 انجام 15 سفر دریایی
 از بنادر هند به چابهار

فعال  از  والفجر  کشتیرانی  سخنگوی 
شدن خط منظم کشــتیرانی چابهار 
به بندر هند خبرداد و گفت: ۱۵ ســفر 
دریایی از چابهار به بنادر هند و بالعکس 

طی سه ماه اخیر انجام شده است. 
عباس کابوسی افزود: طی سه ماه اخیر، ۱۵ سفر 
دریایی از بندر چابهار به بنادر هند و بالعکس انجام 
شده است؛ این در حالی است که تردد از بندر چابهار 
به کشــورهای شرق دور از جمله هند رو به رشد 

است.وی افزود: نخستین شناور با ظرفیت کامل TEU ۵۵۰ کانتینر طی هفته های گذشته از بنادر هند به 
چابهار رسیده و بار آن به صورت کامل تخلیه شده است.هم اکنون شرکت کشتیرانی والفجر خط کشتیرانی 
منظم و مستقیمی را به بنادر هند برقرار کرده است که آماده حمل کالا بین این بنادر و بندر چابهار است.
کابوسی تاکید کرد: شرکت کشتیرانی والفجر، در مسیر بنادر جنوبی خلیج فارس به چابهار با کاهش نرخ 
کرایه حمل و بهبود برنامه زمانبندی ها، زمان حمل بار در این مسیر را نیز کاهش داده است. وی با اشاره به 
فعالیت این شرکت در بخش حمل و نقل مسافری نیز اعلام کرد: با رفع محدودیت های کرونایی طی سال 
جاری خطوط مسافری از بندرعباس به شارجه، بندر لنگه به دبی و خرمشهر به کویت فعالیت عادی خود را 
داشته اند و با توجه به افزایش نرخ بلیط هواپیما در مسیرهای یاد شده، استقبال مسافران از سفر با شناورهای 
مسافری کشتیرانی والفجر افزایش داشته است.وی افزود: بر این اساس کشتیرانی والفجر طی ۹ ماهه سال 
جاری نزدیک به ۷۰ هزار نفر مسافر در خطوط یاد شده جابجا کرده و طی مدت یاد شده نیز افزایش کیفیت 
خدمات از جمله اجرای پروتکل های بهداشتی کرونایی و همچنین بهبود پذیرایی از مسافران را در دستور کار 
قرار داده است.کابوسی خاطر نشان کرد: در صورت تامین سوخت یارانه ای، کشتیرانی والفجر آمادگی آن را 
دارد که خط مسافری چابهار به عمان را نیز در اسرع وقت راه اندازی و برقرار سازد.سخنگوی شرکت والفجر 
گفت: در بخش فراساحل نیز کشتیرانی والفجر با دارا بودن جوان ترین و بزرگترین ناوگان تحت پرچم ایران 
فعالیت های خود را توسعه داده است.۱۱ فروند شناور فراساحل متعلق به این کشتیرانی به صورت کامل 
تحت پرچم ایران فعالیت کرده است که بعضا به عنوان شناور تحت پرچم ملی در نوع خود کم نظیر هستند.

90 همت تسهیلات اشتغال زا 
اختصاص یافت 

معاون وزیــر کار، مهم ترین هدف را 
ایجاد یک میلیون شغل در سال عنوان 
کرد و گفت: ۹۰ هــزار میلیارد تومان 
کار  جامعه  به  اشتغال زایی  تسهیلات 
و تولید در دولت ســیزدهم اختصاص 

یافت. 
محمود کریمی بیرانوند در گردهمایی نظارت 
ســتادی رئیس جمهور بر وزارت تعــاون، کار و 
رفاه اجتماعی اظهــار کرد: چهار موضوع اصلی 

اشتغال آفرینی در کشور شامل نرخ بالای بیکاری به ویژه در میان فارغ التحصیلان، فقدان هماهنگی لازم 
در بین متولیان ایجاد اشتغال، فقدان گردآوری اطلاعات جهت تقویت اشتغال آفرینی و ضعف فرهنگ کار 
و کارآفرینی است.معاون توسعه کارآفرینی و اشتغال وزیر کار مهم ترین اقدامات دولت مردمی سیزدهم 
در توسعه اشتغال زایی کشور را طراحی زیست بوم ملی اشتغال و طراحی اطلس الگوهای اشتغال همه 
دستگاه ها به تفکیک مناطق جغرافیایی عنوان کرد.کریمی بیرانوند از برگزاری سه نشست شورای عالی 
اشتغال در دولت سیزدهم خبر داد و گفت: نظارت بر عملکرد دستگاه ها از طریق ایجاد سامانه رصد اشتغال 
و الزام دســتگاه ها به ثبت عملکرد به تفکیک کد ملی و آغاز نظارت پیامکی، تلفنی و حضوری برای 
نخستین بار در کشور انجام شد.وی با تأکید بر ضرورت توسعه فرهنگ کارآفرینی در کشور بیان کرد: 
اساسنامه تشکیل کانون های استانی و ملی کارآفرینان به سراسر کشور ابلاغ شد.معاون توسعه کارآفرینی 
و اشتغال وزیر کار مهم ترین راهبرد این معاونت را تغییر رویکرد صدور مجوز مشاغل خانگی از تائیدمحور 
به ثبت محور عنوان و اضافه کرد: رسته های مشاغل خانگی در راستای پوشش مشاغل نوین و پیشرو از 
حدود ۴۰۰ به ۶۵۰ عنوان شغلی افزایش یافت. وی از تسهیل صدور مجوز مراکز کاریابی به ۱۰ روز و 
۳ روزه شدن صدور مجوز مراکز مشاوره و کارآفرینی خبر داد و گفت: شکست بیکاری مطلق، شکست 
ناهماهنگی در ایجاد اشتغال، مردمی سازی خدمات اشتغال آفرین، تبدیل مشاغل خانگی به پیشران اقتصاد 
کشور، حمایت از مشاغل دانش بنیانِ اشتغال آفرین و اختصاص ۱۱ هزار میلیارد تومان تسهیلات به حوزه 

اشتغال روستایی از جمله مهم ترین برنامه های آتی وزارت کار در حوزه اشتغال است.

آگهــی دادنامــه محکــوم علیهــم ۱- نعمــت کرمــی ۲-آســیه کرمــی ۳- احمــد کرمــی و وراث محکــوم 
علیهــم ۴- گرشســب کرمــی قلعــه گلینــه ۵- وراث مرحــوم گــردون خانــم رضایــی ۶- وراث مرحــوم محمــد 

کرمــی قلعــه گلینــه ۷- وراث مرحــوم حــوری زادکرمــی ۸- وراث مرحــوم التــون کرمــی قلعــه گلینــه
موضوع آگهی: دادنامه بشماره ۹۴/۲۵

با توجه به مجهول المکان بودن خواندگان ذیل ابلاغ دادنامه محکوم علیهم و به وراث محکوم علیهم متوفی
بنــام وارثیــن )گرشســب کرمــی قلعــه گلینه( بنامهــای ۱- فهیمــه شــهبازی- علی عســکر شــهبازی- امیررضا 

شــهبازی- علــی اکبــر شــهبازی- اختر شــهبازی- خســرو شــهبازی- عصمت شــهبازی
ــم رضایــی( بنامهــای ۱-امامعلــی کرمــی- آلتــون کرمــی قلعــه گلینــه- نمامعلــی  وارثیــن ۲-)گــردون خان
کرمــی قلعــه گلینــه- نعمــت کرمــی قلعــه گلینــه- ۵-حــوری زاد کرمــی- احمــد کرمــی- آســیه کرمــی قلعــه 

گلینــه- گرشســب کرمــی قلعــه گلینــه
وارثیــن ۳-)محمــد کرمــی قلعــه گلینــه( بنامهــای ۱-والیــه صادقــی- والیــه ســالار آبــادی ۳-ســمیه کرمــی 

قلعــه گلینــه- شــهریار کرمــی قلعــه گلینــه- پــوران کرمــی قلعــه گلینــه- صابیــه کرمــی قلعــه گلینــه
ــور محمــدی- آرزو  ــرا محمــدی- زی ــرج محمــدی- زه ــا محمــدی- ای ــی( دری ــن ۴-)حــوری زاد کرم وارثی

ــی محمــدی ــرام محمــدی- محمدعل محمــدی- پرســتو محمــدی- علیرضــا محمــدی- احت
وارثیــن ۵-)التــون کرمــی قلعــه گلینــه( بتــول صادقــی- امیــد صادقــی- ســهیلا صادقــی- لیــلا صادقــی- 

فرشــته صادقــی- فهیمــه صادقــی
و محکوم علیهم ۶- نعمت کرمی ۷- آسیه کرمی ۸- احمد کرمی

مسئول دفتر شعبه اول شورای حل اختلاف گهواره - مهناز مقبولی
۲۶۶۴/م الف/۱۲
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